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KOMISJA ROZWOJU GOSPODARCZEGO I INFRASTRUKTURY 

PRZESTRZENNEJ W KADENCJI 2010-2014 

 

Protokół nr 4/11 

z posiedzenia Komisji, które odbyło się 22 lutego 2011r.  

w Starostwie Powiatowym  w Zgierzu  

w Wydziale Komunikacji 

 

W posiedzeniu udział wzięło 10 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu. 

Lista obecności członków Komisji oraz gości stanowi załącznik nr 1 i 2 do protokołu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Tadeusz Iwaniuk. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Ocena realizacji zadań inwestycyjnych podjętych i realizowanych w Powiecie Zgierskim 

w 2010r. 

4. Informacja o działalności Wydziału Komunikacji Starostwa Powiatowego w Zgierzu. 

5. Zaopiniowanie materiałów i projektów uchwał zgłoszonych na VI sesję. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad. 1 

Przewodniczący otworzył 4 posiedzenie Komisji i przedstawił zaproponowany porządek 

posiedzenia. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła zaproponowany porządek posiedzenia.  

 

Ad. 2 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 3 z posiedzenia Komisji, które odbyło się                  

10 lutego 2011 r.  

 

Ad. 3 

Informacja o realizacji zadań inwestycyjnych podjętych i realizowanych w Powiecie 

Zgierskim w 2010r. stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Wicestarosta Zgierski Marcin Karpiński przedstawił informację w oparciu o w/w materiał.  

 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy ul. Wiosny Ludów w Zgierzu została już zakończona.  

 

Wicestarosta Zgierski odpowiedział, że tak. 

 

Przewodniczący Komisji oznajmił, że przedstawicielka policji poinformowała, że 

skrzyżowanie ul. Wiosny Ludów z ul. Aleksandrowską w Zgierzu jest najbardziej 

niebezpiecznym skrzyżowaniem w Zgierzu. Powodem jest to, że ul. Wiosny Ludów jest 

usytuowana skośnie do ul. Aleksandrowskiej  drogi  z pierwszeństwem przejazdu.  

 

Wicestarosta Zgierski poinformował, że skrzyżowanie tych dróg należy do Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Łodzi. 

 

Przewodniczący Komisji wskazał, że chodzi mu o oznakowanie ul. Wiosny Ludów drogi 

powiatowej.  
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Wicestarosta Zgierski poinformował, że oznakowanie skrzyżowania ul. Wiosny Ludów            

z  ul. Aleksandrowską (drogą krajową) jest w gestii zarządcy drogi wyższej kategorii czyli 

GDDKiA.  

 

Przewodniczący Komisji poprosił zatem o wystąpienie do GDDKiA z prośbą o poprawę 

oznakowania tego skrzyżowania, aby zapewnić na nim większe bezpieczeństwo. Ponadto 

poprosił o zapytanie GDDKiA jakie są plany co do ul. Gałczyńskiego i ul. Aleksandrowskiej 

w Zgierzu.  

 

Ad. 4 

Informacja o działalności Wydziału Komunikacji Starostwa Powiatowego w Zgierzu stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 

Naczelnik Wydziału Komunikacji Starostwa Powiatowego w Zgierzy Tomasz Wojciechowski 

przedstawił informację w oparciu o w/w materiał.  

 

Radna Lidia Elert odniosła się do tzw. numerków, które otrzymują klienci chcący załatwić 

sprawę w wydziale. Zapytała, czy to rozwiązanie się sprawdza.  

 

Naczelnik Wydziału Komunikacji poinformował, że tak.  Wprowadzono je po to aby uniknąć 

niezadowolenia ze strony klientów, którzy w danym dniu pomimo stania w kolejce nie zostali 

obsłużeni. Obecnie sytuacji takich nie ma. Numerków wydawanych jest tyle ile w danym 

dniu wydział może obsłużyć. Z pewnością usprawniło to prace wydziału i myśli, że dla 

klientów jest to też lepsze rozwiązanie.  

 

Radny Michał Banaszczyk zapytał, czy można wprowadzić system wyciągania numerków 

przez telefon.  

 

Naczelnik Wydziału Komunikacji poinformował, że podjęte były  już takie próby. Jednak 

osoby umawiające się przez telefon nie przychodziły. Była to znaczna liczba osób.  

 

Radny Michał Banaszczyk wskazał, że osoby nie pojawiają się bo terminy wyznaczane są na 

dwa dni do przodu i osoby często zapominają o nim. Może inaczej byłoby, gdyby osoby były 

załatwiane w tym samym dniu.  

 

Naczelnik Wydziału Komunikacji oznajmił, że oczywiście ponownie można taką próbę 

podjąć. 

 

Przewodniczący Komisji oznajmił, że wydawanie numerków z pewnością ułatwiło pracę 

urzędnikom ale nie klientom.  

 

Członek Zarządu Wojciech Budziarski nie zgodził się z poprzednikiem. Oznajmił, że system 

numerkowy sprawdza się.  

 

Radny Arkadiusz Cichecki poinformował, że do pomysłu wprowadzenia numerków 

podchodził sceptycznie. Jednak kiedy załatwiał sprawy przed ich wprowadzeniem  w tym 

wydziale  był bałagan i tłok. Osoba przyjeżdżająca rano nie widziała, czy zostanie obsłużona, 

czy też nie. Teraz po ich wprowadzeniu praca urzędu jest zdecydowanie lepsza.  

 

Przewodniczący Komisji wskazał, że Wydział nie ma parkingu. 

 

Naczelnik Wydziału Komunikacji oznajmił, że w związku z tym powstała koncepcja 

utworzenia miejsc parkingowych na ul. Długiej od ul. Mielczarskiego do ul. Narutowicza.  
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Członek Zarządu poinformował, że jest koncepcja zrobienia wjazdu od ul. Rembowskiego.  

 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy w Wydziale dostępne jest ksero dla klientów.  

 

Naczelnik Wydziału Komunikacji odpowiedział, że nie. Dodał, że większość klientów 

przychodzi ze skserowanymi dokumentami.  

 

Przewodniczący Komisji wskazał, że sprawa ta jest od 4 lat nie załatwiona. Można przecież 

wprowadzić odpłatność za te usługi. 

 

Naczelnik Wydziału Komunikacji wskazał, że ilość dokumentów jaka jest kopiowana jest 

ogromna. Wymagałoby to stworzenia dodatkowego etatu dla osoby, która tylko by się tym 

zajmowała. Poza tym usługi ksero znajdują się po drugiej stronie ulicy w Zgierskim Zespole 

Szkół Ponadgimnazjalnych.  

 

Radna Zofia Bielawska oznajmiła, że urząd nie może świadczyć żadnych usług odpłatnie.  

 

Radny Arkadiusz Cichecki wskazał, że można zlecić wykonywanie tej usługi firmie 

zewnętrznej.  

 

Geodeta Powiatowy Zdzisław Mroczek omówił funkcjonowanie Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru  i Nieruchomości.  

 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/14/10 Rady Powiatu Zgierskiego    

z dnia 10 grudnia 2010 r. w sprawie powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego        

i Infrastruktury Przestrzennej. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad. 6 

Radni zwiedzili Wydział Komunikacji i Wydział Geodezji, Kartografii, Katastru                      

i Nieruchomości.  

 

Ad. 7 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący dokonał zamknięcia                      

4 posiedzenia Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała     


